



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Estd. 1983
(Company No: 99762-T)

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

8 Days

JAPAN

Alpine Route + Shirakawago



Validity: 16 Apr 2023 – 31 May 2023 Code: FTGT8D5NNGOHNDJEFF180822KB



Ice Wall

1 Penang – Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Nagoya. Obtain a reputation because of many monuments.

****Overnight onboard**

2 Transit City – Nagoya (LD)

Arrival at Nagoya. Visit to Nagoya City Tour which included **Nagoya Castle, Nabana No Sato** and **Osu** for your own free shopping.

****Nagoya Castle** – the scale of the castle can still glimpse, plus more than 2,000 cherry trees within it tree blossoms on pink smoke all building nestled among the touching scene.

****Nabana No Sato** – As a large garden resort, the annual summer blockbuster hit will transform the Rose Garden or tulip garden in autumn leaves everywhere.

****Overnight at Nagoya**

3 Nagoya – Takayama (BLD)

After breakfast, transfer to **Gujo Hachiman, Takayama Festival Float Exhibition hall Sannomachi** and **Takayama Jinya**.

****Gujo Hachiman** – is a charming historic town where the town still preserves the traditional townscape with many historic buildings and original waterways from 17th century.

****Takayama Festival Float Exhibition** – is ranked as one of Japan's three most beautiful festivals.

****Takayama Jinya** – A beautiful traditional Japanese style building used to serve as Takayama's government office during Edo period.

****Overnight at Takayama**

4 Takayama – Shirakawago – Kanazawa (BLD)

After breakfast, proceed to Shirakawago then transfer to Kanazawa. Later visit to **Kenrokuen, Higashi Chaya** and **Golden Tea House**.

****Shirakawago** – This village is located in the foothills of the White Mountains, surrounded by mountains, the terrain is more loneliness, but this village is located in the so-called "Howard Snow Belt", and therefore in order to adapt to the environment here in the winter, and produced a "palms-made" style building. Designated World heritage.

****Kenrokuen** – is justifiably classified as one of Japan's "three most beautiful landscape garden"

****Overnight at Kanazawa**

5 Kanazawa – Alpine Route – Yatsugatake (BLD)

After breakfast, proceed to Tateyama Japan Alps. (**Alpine Route**). Upon arrival will use certain transportation to the central mountain park entrance, and change a variety of hiking transport interchange facilities to reach an altitude of 2450 meters the highest point of the

Special Additional Visit :

16Apr 2023– 31May 2023

“ICE WALL”

chamber hall.

****Alpine Route** – is a spectacular tourist route that across northern Japan, you can enjoy various transportation to travel, including **cable cars, plateau buses, trolleybuses** and **overhead lifts**. Enjoy the beautiful landscape of the mountains along trip. (*You can enjoy Ice Wall during 16 APR – 31MAY.*)

****Overnight at Yatsugatake Hot Spring Hotel**

6 Yatsugatake – Pink Moss Field – Tokyo (BLD)

Today will transfer to shopping at **Yatsugatake Outlet**. Later transfer to visit **Pink Moss Field** (19April – 1st June) and **Iyashino Sato Village**. Later transfer to Tokyo.

****Yatsugatake** – is a volcanic group of inactive volcanoes located on the border of Nagano Prefecture and Yamanashi Prefecture on Honshū in Japan.

****Overnight at Tokyo**

7 Tokyo (BLD)

Tokyo city tour include visit **Asakusa Kannon Temple**, drive pass the **Imperial Palace**. Later visit at **Tokyo Tower, Odaiba Toyota Mega Web**. Next will be free own shopping at **Ginza**. After dinner transfer to airport for departure flight back to Penang.

****Toyota Mega Web** – Toyota's new models on early display here in this spacious exhibition hall.

****Ginza area** – It is known as an upmarket area of Tokyo with many departmental stores and boutiques.

****Overnight onboard**

8 Transit City – Penang (MOB)

Arrival Penang.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries. City of accommodation subject to change base on flight schedule



Pink Moss Field



Shirakawago



Kenrokuen



Tokyo Tower

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 – 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 – 310 6633

大山腳分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 – 530 6622

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 – 771 6633

Tour Fare: _____

Departure Date: _____



Validity: 16 Apr 2023 – 31 May 2023 Code: FTGT8D5NNGOHNDEFF180822KB



冰壁

① 槟城 - 中转城市 (机上用餐)

集合于槟城国际机场乘搭飞机飞往名古屋。拥有众多的古迹以获得美誉。
****夜宿于机上**

② 中转城市 - 名古屋 (午晚餐)

抵达名古屋。今天将游览名古屋城之旅，包括参观于名古屋城，名花之乡及在于 Osu 自由购物。
****名古屋城** - 城堡的规模仍可一窥，加之其内的 2000 多株樱花树，花开时节所有建筑掩映于粉烟之中，景象动人。
****名花之乡** - 一个大型花园度假村，每年春夏会变身大片打玫瑰园或郁金香园，秋天则红叶遍野。
****夜宿于名古屋**



紫樱公园

③ 名古屋 - 高山市 (早午晚餐)

早餐后，前往游览郡上八幡，高山祭屋台展示馆和高山阵屋。
****郡上八幡** - 从 17 世纪，是一个迷人的历史小镇，小镇依然保留了传统城市的景观与许多历史建筑和原有的水路。
****高山祭屋台展示馆** - 被列为日本三大祭典之一，最美丽的节日之一。
****高山阵屋** - 一个美丽的日本传统建筑风格，作为直辖领地进行管理而设置的代官所、郡代投所。
****夜宿于高山市**



白川乡合掌村

④ 高山市 - 白川乡合掌村 - 金泽 (早午晚餐)

早餐后，驱车前往金泽，途径白川乡合掌村。接着参观兼六园，东茶屋和金茶馆。
****白川乡合掌村** - 此村位于白山山麓，四面环山，地形较为孤绝，同时此村地处所谓的「豪雪地帯」，也因此为了适应此地冬天的环境，而产生合掌造式的建筑。此村被喻为“冬天的童话村”同时也是“世界文化遗产”。
****兼六园** - 是名正言顺作为日本的“三大最美丽的山水园林之一”
****夜宿于金泽**



兼六园

⑤ 金泽 - 立山黑部阿尔卑斯山脉路线 - 八岳 (早午晚餐)

早餐后，前往游览立山黑部阿尔卑斯山脉路线游览。抵达后，使用专车前往中部山岳国家公园的入口玄关，转



东京塔

特加游览：

4月16日 2023 - 5月31日 2023
“冰壁”

乘各种登山交通设施至最高点达海拔 2450 公尺的室堂。
****阿尔卑斯山脉路线** - 是穿越日本北方阿尔卑斯的一条壮观的旅游路线，可使用各种交通工具来旅行，包括缆车，高原巴士，无轨电车和架空索道。沿途高山四季的绮丽风景及鬼斧神工之妙，决令您叹为观止。(可在 4 月 16 日-5 月 31 日观赏冰壁)
****夜宿于八岳温泉酒店**

⑥ 八岳 - 紫樱公园 - 东京 (早午晚餐)

今天将前往八岳折扣店购物。您可在那里自由购物。接着前往游览紫樱公园 (4 月 19 日 - 6 月 1 日) 和 Iyashino 佐藤村。接着驱车前往东京。
****八岳** - 是跨长野县和山梨县的山块之总称。由最高峰赤岳，横岳，天狗岳等山所构成。八岳是火山地带，所以有许多温泉。
****夜宿于东京**

⑦ 东京 (早午晚餐)

东京市区观光包括参观浅草观音寺，途径经过皇宫。之后参观东京塔，台场丰田汽车馆。接着前往银座自由购物。晚餐后，送往机场乘搭客机返回槟城。
****丰田汽车馆** - 世界上最大的汽车陈列馆之一，现有的 140 个型号展出，加上最新的模型驾驶系统及体会到逼真的驾驶体验。
****银座区** - 这是被称为东京的许多百货公司和精品店的高档区域。
****夜宿于机上**

⑧ 中转城市 - 槟城 (机上用餐)

抵达槟城。

备注：2022 至 2023 年里出发的团体旅行，行程内容与团费，将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。住宿城市会随着航班时间而有所调整

团费 : _____
出发日期 : _____

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司盡量保持行程不變，然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情況重新調整後為準。如在非人為或突發情況之下所引起的行程變動或而外的費用，本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絕入境或驅逐出境，一切費用由團員負責。當地旅行社有權根據當地情況及航班情況調換行程次序，但景點不變。 **每位旅客受促購買旅遊保險。